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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0007/2019-2 (121) 
Datum: 4. 10. 2019 
 

ZAPISNIK 
 
7. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 26. 9. 2019 v Dvorani 
Konjičanka z začetkom ob 19. uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. 
 
Navzočih 18 članov občinskega sveta, in sicer: 
Ivan Furman, Irena Vozlic Štjepčević, Boris Škrinjar, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, 
Suzana Kračun, Andrej Gumzej, Primož Poklič, Slavko Hren, Nežika Pavlič Brečko, Nina 
Levart, Drago Ratajc, Breda Konec, Gorazd Polanec, Milena Poklič Brečko, Peter Štefanič in 
mag. Jure Levart. Bojan Podkrajšek se je seje udeležil ob19.10. 
 
Odsotnost opravičili: Dejan Verhovšek, Nadja Punčuh, Anton Ofentavšek in Jožef Satler. 
 
Navzoči vabljeni: Tomaž Popović, ravnatelj Vrtca Slovenske Konjice, Maksimilijana Ozimič 
Zorič, BORO 2001, Aleksandra Geršak Podbreznik, RC planiranje in Lilijana Grosek, 
direktorica Celjskih lekarn. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance, Marija Brecl, vodja oddelka za 
splošne in družbene zadeve, Urška Udovičič, vodja oddelka za okolje, prostor in promet, Igor 
Frim, sodelavec za prostor, Andraž Mlaker, sodelavec za promet, Smiljana Sirc Vipotnik, 
sodelavka za pravne zadeve ter Mojca Repnik, vodja urada župana. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice in Radio Rogla ter Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (17 navz., 17 za) 
Sprejme se zapisnik 6. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
31. 5. 2019. 
 
Sprejet je bil SKLEP (17 navz., 17 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red v celoti: 
 

1. Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu poročilu Vrtca Slovenske Konjice za leto 2018 
- Predlog Sklepa o soglasju k Poslovnemu in finančnemu načrtu Vrtca Slovenske  
Konjice za leto 2019 

2. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k Aktu o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih 
mest v javnem zavodu Vrtec Slovenske Konjice za šolsko leto 2019/2020 

3. Predlog Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče (druga obravnava) 
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4. Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za potrebe varstveno 
delovnega centra (VDC) Šentjur enota Slovenske Konjice in dveh individualnih 
stanovanjskih objektov (skrajšani postopek) 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Pod goro (skrajšani postopek) 

6. Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za poslovno cono UN 
1/116 (prva obravnava) 

7. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne (prva 
obravnava) 

8. Predlog Sklepa o določitvi območja kratkotrajnega parkiranja v Slovenskih Konjicah 
9. Vprašanja in pobude 

 

 
K1 
Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu poročilu Vrtca Slovenske Konjice za leto 2018 in 
Predlog Sklepa o soglasju k Poslovnemu in finančnemu načrtu Vrtca Slovenske Konjice za 
leto 2019 je predstavil ravnatelj Tomaž Popović. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogom sklepov. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogom sklepov.  
Svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin je podal pozitivno mnenje sveta k predlogom 
sklepov. 
Razprave ni bilo. Sprejeta sta bila sklepa: 
 
SKLEP (18 navz., 18 za, 0 proti)  
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Letnemu poročilu Vrtca 
Slovenske Konjice za leto 2018. 
 
SKLEP (18 navz., 18 za, 0 proti)  
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Poslovnemu in finančnemu 
načrtu Vrtca Slovenske Konjice za leto 2019. 
 
K2 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k Aktu o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v 
javnem zavodu Vrtec Slovenske Konjice za šolsko leto 2019/2020 je predstavil ravnatelj 
Tomaž Popović. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu sklepa. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalca sta sodelovala mag. Jure Levart in 
Bojan Podkrajšek. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (18 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Aktu o notranji organizaciji in 
sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Slovenske Konjice za šolsko leto 2019/2020. 
 
K3 
Predlog Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče v drugi obravnavi je 
predstavila Breda Obrez Preskar, direktorica občinske uprave. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu odloka.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave ni bilo. 
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Sprejet je bil sprejet SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave Občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, 
Vojnik in Zreče. 
 
K4 
Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za potrebe varstveno 
delovnega centra (VDC) Šentjur enota Slovenske Konjice in dveh individualnih stanovanjskih 
objektov v skrajšanem postopku sta predstavila Maksimilijana Ozimič Zorič iz BORO 2001 in 
Igor Frim, sodelavec za prostor. 
Po pooblastilu predsednika Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostore je Igor 
Frim podal mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi pred prvo obravnavo so poleg župana Darka Ratajca in poročevalcev sodelovali 
še Slavko Hren, dr. Jernej Štromajer in Ivan Furman. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za potrebe varstveno delovnega centra (VDC) Šentjur enota 
Slovenske Konjice in dveh individualnih stanovanjskih objektov v prvi obravnavi. 
 
Pred drugo obravnavo ni bilo razprave. Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za potrebe varstveno delovnega centra (VDC) Šentjur enota 
Slovenske Konjice in dveh individualnih stanovanjskih objektov. 
 
K5 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Pod goro v skrajšanem postopku je predstavila 
Smiljana Sirc Vipotnik, sodelavka za pravne zadeve. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave pred prvo obravnavo ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Pod goro 
v prvi obravnavi. 
 
Pred drugo obravnavo ni bilo razprave. Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Pod 
goro.  
 
K6 
Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za poslovno cono UN 1/116 v 
prvi obravnavi sta predstavila Aleksandra Geršak Podbreznik iz RC planiranje in Igor Frim, 
sodelavec za prostor. 
Po pooblastilu predsednika Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostore je Igor 
Frim podal mnenje pozitivno odbora k predlogu odloka s pogojem zagotovitve pešpoti ob 
nepremičnini. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalcev sodeloval še Slavko Hren ter 
poudaril potrebo po zagotovitvi pešpoti.  
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Po razpravi je bil sprejet SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za poslovno cono UN 1/116  v prvi obravnavi. 
 
K7 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne v prvi obravnavi 
je predstavila Lilijana Grosek, direktorica Celjskih lekarn. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu odloka.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalcev sodelovali še mag. Jure Levart, 
Bojan Podkrajšek in Slavko Hren. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o ustanovitvi javnega 
lekarniškega zavoda Celjske lekarne v prvi obravnavi. 
 
K8 
Predlog Sklepa o določitvi območja kratkotrajnega parkiranja v Slovenskih Konjicah je 
predstavil Andraž Mlaker, sodelavec za promet, zaščito in reševanje. 
Po pooblastilu predsednika Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostore je Igor 
Frim podal pozitivno mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu sklepa. 
V razpravi sta poleg župana Darka Ratajca in poročevalca sodelovala še dr. Jernej Štromajer 
in Slavko Hren. Po razpravi je bil sprejet SKLEP (18 navz., 18 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Sklep o določitvi območja 
kratkotrajnega parkiranja v Slovenskih Konjicah. 
 
K9 
Župan Darko Ratajc je: 

- napovedal naslednjo sejo predvidoma v četrtek, dne 24. 10. 2018 ob 19. uri v dvorani 
Konjičanka 

- podal informacijo o participativnem proračunu 
- povabil prisotne na Urbani sprehod z dušo ob svetovnem dnevu turizma, v petek, 

27. 9. 2019 
- povabil prisotne na Konjiški maraton, v nedeljo, 29. 9. 2019. 

 
Nežika Pavlič Brečko: 

- vprašanje: šolski prevozi v Škalce. 
 

Peter Štefanič: 
- vprašanje: odnos občine do družbe Novice. 
 

Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. Seja je bila zaključena ob 20.20. 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                  Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


